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15. Diskuze 

František Bouček – byla uzavřena příkazní smlouva s inženýrskou kanceláří Vávra Vladimír k 

zajištění technického dozoru stavby „Chodník a přechod pro chodce ulice Poděbradská – Na Sádkách,  

Mochov“. Odměna byla stanovena jako paušální za celou dobu trvání stavby a to ve výši 25.000,- Kč.  

 

František Bouček – bylo objednáno vypracování projektové dokumentace ve stupni DUR na akci 

„Cyklostezka Mochov – Čelákovice“ s firmou Atelier PROMIKA s.r.o., součástí nabídky je i 

spoluúčast firmy Atelier PROMIKA s.r.o., na přípravě žádosti o spolufinancování ze SFDI či jiného 

dotačního titulu. Cena je odvozena z cenové kalkulace obdobného typu staveb a činí 95.000,- Kč bez 

DPH. 

 

František Bouček – byla objednána inženýrská činnost k projektové dokumentaci ve stupni DUR na 

akci „Cyklostezka Mochov – Čelákovice“ u firmy Atelier PROMIKA s.r.o. Cena je odvozena 

z cenové kalkulace obdobného typu staveb a činí 83.000,- Kč bez DPH. 

 

František Bouček – v neděli dne 27. 11. 2016 proběhne na náměstí slavnostní rozsvícení vánočního  

stromu. Podrobnosti doladíme během příštího týdne. 

 

František Bouček – seznámil s ukončením pracovní smlouvy stávající hospodářky školní jídelny a 

oznámil jména nové kuchařky a hospodářky. Dne 12. 11. 2016 od 9:00 hod proběhne předávací 

inventura za přítomnosti členů FV. 

Ve školní jídelně proběhla rozsáhlá hygienická kontrola, při které nebyly zjištěny žádné nedostatky. 

Závěr kontroly – bez závad s pochvalou. 

 

Vlastimila Stará – nabídka vánočního koncertu p. Hanžlíka. Po diskuzi jsme došli k závěru, že vánoční 

koncert uskutečněn nebude. Raději na jaro připravíme pro širší veřejnost vystoupení DYKYTY. 

 

Jan Turek – byla provedena kompletní revize všech pojistných smluv. Na staré smlouvy byla podána 

výpověď a přibližně od začátku prosince budou podepsány nové smlouvy, které lépe zabezpečují obec 

a její majetek. V případě škodní události lépe pokrývají případné škody a v druhé řadě jsou o cca 

12.000,- Kč levnější. Veškerý obecní majetek bude od uvedeného termínu pojištěn u pojišťovny 

Uniqa. 

 

Jan Turek - v současné době probíhá umisťování nový tabulí s názvem ulic v obci. Při této činnosti se 

snažíme cedule umisťovat přednostně na obecní majetek, sloupy VO, na oplocení atd. V případech 

kdy bude nutné cedule umístit na soukromých fasádách, budeme umístění napřed projednávat 

s majitelem nemovitosti. 

 

Jan Turek – vzhledem k vypsání nových výzev na dotace z IROP (Ministerstvem pro místní rozvoj) 

zvažujeme požádat o dotaci na rekonstrukci školy. Zatím probíhají jednání s firmou, kterou bychom 

pravděpodobně požádali o zkompletování a podání žádosti, o podmínkách výzvy a to jak je jako 

žadatel máme šanci splnit. 
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Zápis vyhotoven dne: 

01. 11. 2016  

Zapsal: 

Jitka Frydrychová: ………………………………………… 

Ověřovatelé zápisu: 

Jiří Bouma:    …………………………………………. 

 

Jan Turek: ………………………………………… 

Starosta obce: 

František Bouček: …………………………………………. 

 

 
















